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Na oczach Ministerstwa ?rodowiska i Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi w ?rodku Europy przed czterema laty

pope?niono b??d ustanawiaj?c obwód rybacki w uj?ciu królowej rzek polskich Wi?le.

Tworz?cym obwody rybackie zabrak?o wyobra?ni o skutkach, które b?d? nios?y nieprzemy?lane decyzje.



Pa?stwo Polskie zobowi?zane do zarybie? Polskich Obszarów Morskich rybami w?drownymi w tym troci? i ?ososiem podejmuj?c

si? mi?dzynarodowych zobowi?za? zaniecha?o swobodnej migracji i ochrony naturalnych tarlisk. Brak wyobra?ni decydentów

powoduje do chwili obecnej totalny ba?agan. Wpuszczane smolty troci wi?lanej i ?ososia i innych sortymentów ryb sp?ywaj?c do

morza i wchodz?c do rzeki wpadaj? w sieci i inne urz?dzenia po?owowe ustawione na drodze w?drówek. Skutek - to obni?enie

zak?adanych efektów zarybie?, to oszukiwanie partnerów europejskich i polskiej przyrody. Jak d?ugo b?dziemy tolerowa? tak?

sytuacj?. Komu to s?u?y, na pewno nie przyrodzie i prowadzonym zarybieniom, których celem jest zwi?kszenie populacji ryb

?ososiowatych daj?cym prac? setkom rybaków przybrze?nych i ba?tyckich.

Ci?nie si? pytanie czy w naszym Pa?stwie s? osoby, które podejm? trud uporz?dkowania gospodarki na rzece Wi?le i innych

rzekach przyuj?ciowych, czy trud wk?adany przez stowarzyszenie Polski Zwi?zek W?dkarski w postaci ponad 5 mln z?otych na

zarybienia rybami w?drownymi nie zostanie zmarnowany, nie wspominaj?c o pieni?dzach skarbu pa?stwa przeznaczonych na

wype?nienie zobowi?za? mi?dzynarodowych.

O?miel? si? stwierdzi?, ?e tylko i wy??cznie dzi?ki naszemu Stowarzyszeniu, naszym bezinteresownym dzia?aczom s? ryby i raki

w polskich wodach.  To MY ratowali?my i ratujemy zagro?one i gin?ce gatunki. Sekunduj? nam w wi?kszo?ci przypadków

naukowcy Instytutu Rybactwa ?ródl?dowego w Olsztynie, którym za to dzi?kujemy.

Informujemy Pana Ministra, ?e od dwóch lat prowadzona jest pod nadzorem naukowców z Instytutu restytucja jesiotra

ba?tyckiego. Do rzeki Drw?cy dop?ywie Wis?y wpuszczono kilkaset sztuk tego gatunku. Z dwustu oznakowanych i

monitorowanych jesiotrów wi?kszo?? sko?czy?a swój ?ywot w sieciach Spó?dzielni „Tro?”.

Czy sta? nas na wyrzucanie pieni?dzy!

Koledzy z Okr?gu Toru?skiego PZW w oparciu o pieni?dze unijne buduj? nowoczesny o?rodek zarybieniowy, w którym

rozpocznie si? produkcja jesiotra.

Jesiotr ba?tycki mo?e by? alternatyw? dla ba?tyckich i przybrze?nych rybaków i rozwoju mi?dzynarodowej turystyki w?dkarskiej.



Spo?eczno?? w?dkarska zadaje sobie pytanie, jak d?ugo tolerowana b?dzie pseudo gospodarka rybacka Spó?dzielni „Tro?”

wspierana przez by?ych pos?ów „Samoobrony”.

Pytamy, dlaczego polityka miesza si? w funkcjonowanie przyrody. Pytamy, kiedy zostanie naprawiony b??d tworz?cy obwody

rybackie w uj?ciach rzek rzekach przymorskich, na których dokonuje si? bezpardonowych od?owów sieciowych.

Panie Ministrze dolina rzeki Wis?y jest obj?ta programem Natura 2000. Obszar ten opisany jest w Dyrektywie

Siedliskowej i Dyrektywie Ptasiej.

Dzi?ki tym dyrektywom mia?y by? bezpieczne ptaki zimuj?ce i przebywaj?ce na tym obszarze a tak?e inne zwierz?ta w tym ryby.

Z rozmów i sygna?ów od przygodnych ludzi wynika, ?e ptaki gin? masowo w sieciach stawianych przez rybaków w majestacie

sprzeczno?ci prawnych.

Utworzenie obr?bu ochronnego na obwodzie nr 7 rzeki Wis?y jest spójne równie? do uchwa?y Pa?stwowej Rady ochrony

Przyrody z 9 marca 2007 r. zatytu?owanego „Stanowisko w sprawie kryzysu ochrony przyrody w Polsce” wraz z za??cznikiem do

uchwa?y nt. „Najwa?niejsze problemy ochrony przyrody w Polsce”.

Liczymy, ?e pod uwag? wzi?te zostan? dziesi?tki pism i petycji kierowanych z ca?ej Polski do Gda?ska na adres Urz?du

Marsza?kowskiego oraz Regionalnego Zarz?du Gospodarki Wodnej.

Reakcja ta ?wiadczy o zainteresowaniu spo?ecze?stwa obywatelskiego w tym spo?eczno?ci w?dkarskiej i stowarzysze?

proekologicznych w ca?ej Polsce w porz?dkowaniu gospodarki na rzekach przyuj?ciowych. Wody te maj? s?u?y? ptakom i rybom

w ich naturalnych ?rodowiskach, tarliskach i w?drówkach.

Wierzymy, ?e podleg?y Panu Krajowy Zarz?d Gospodarki Wodnej a w województwie Wojewodowie i Marsza?kowie szybko

rozwi??? nabrzmia?y problem, prosimy o to w imieniu ryb i ptaków.

Do pisma za??czamy artyku?, który ukaza? si? wraz z redakcyjnym komentarzem w specjalistycznym czasopi?mie „W?dkarski

?wiat”. Komentarz Redakcji oddaje trafnie sens poruszanych problemów.



Korzystne zmiany, które zasz?y w Ministerstwach w tym powa?ne traktowanie przyrody i ludzi z ni? obcuj?cych utwierdzaj? nas

w przekonaniu, ?e na obwodzie rybackim nr 7 rzeki Wis?y w trybie pilnym zostanie ustanowiony obr?b ochronny. Na pozosta?ych

rzekach Wis?a Martwa, Wierzyca, Mot?awa, Szkarpowa, Nogat i innych zabroni si? ?owienia przy pomocy sieci i agregatów

pr?dotwórczych.

Pismo podpisali cz?onkowie Zarz?du Okr?gu PZW w Gda?sku zebrani na plenarnym posiedzeniu Zarz?du Okr?gu w dniu

25 lutego 2008 roku.
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